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В очередном выпуске представлены материалы новейших исследований по архитектуре и градостроительству 
России. Рассматривается история создания малоизвестных памятников, развитие региональных архитектурных 
традиций. Обоснованы новые атрибуции, подтвержденные археологическими исследованиями и ранее неизвест-
ными архивными источниками. Ряд статей посвящен церковному зодчеству: символике, архитектуре, росписям 
и интерьерам. Отдельные публикации приурочены к юбилейным датам: 250-летию со дня рождения В. П. Стасова, 
150-летию Московско-Курской железной дороги. Издание адресовано архитекторам, искусствоведам, реставра-
торам, историкам и всем, кто интересуется историей архитектуры.

Ключевые слова: история архитектуры, история градостроительства, архивные материалы, региональные 
архитектурные решения.

Current issue of the “Architectural Heritage” presents the latest research materials on architecture and urban 
planning in Russia. It reviews the construction history of buildings that are less known and traces the development 
of regional architectural traditions. The issue also substantiates new attributions made on the basis of the recent ar-
chaeological records and of the previously unknown archival materials. A number of articles are dedicated to the church 
architecture: symbolism, construction, frescoes and interior décor. Some of the articles mark certain dates, such as the 
250th anniversary of the V. P. Stasov birthday, or the 150th anniversary of the Moscow-Kursk railway. The issue addresses 
architects, art historians, restorers, historians and anyone interested in the history of architecture.

Keywords: History of Architecture, History of Urban Construction, Russian architecture, Archival Materials, Local 
Architectural Traditions.
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